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Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

In december 2020 nam de gemeenteraad een motie aan van het voormalig raadslid Vroege, 

waarin de rekenkamer werd verzocht om, nadat het programma Signalling en Control Metro 

Amsterdam (SCMA) was voltooid, onderzoek te doen naar de besluitvorming door en infor-

matievoorziening aan de gemeenteraad over het project. Tevens werd de rekenkamer ge-

vraagd te komen met aanbevelingen over hoe om te gaan met alle toekomstige wijzigingen in 

SCMA in samenhang met de rol van de gemeenteraad en regioraad (Gemeenteblad, afdeling 1, 

nr. 1643, 2020). 

 

Mijn voorganger bij de Rekenkamer Amsterdam heeft op dit verzoek welwillend gereageerd 

op 21 januari 2021. Daarbij is echter aangetekend dat we het onderzoek conform de motie 

zouden gaan uitvoeren als het project was afgerond. In januari 2021 was de verwachting dat 

dat in het derde kwartaal van 2021 zou zijn, waarna we het onderzoek in het vierde kwartaal 

van 2021 zouden kunnen starten. 

 

Wij hebben vanaf januari 2021 de ontwikkelingen rondom de implementatie van SCMA ge-

volgd. Door storingen in het metronetwerk is de einddatum van het programma SCMA onder 

aansturing van de gemeente vertraagd. Vooralsnog wordt het programma tot 1 juli 2022 ge-

continueerd, waarna het wordt overgedragen aan GVB onder eindverantwoordelijkheid van 

de Vervoersregio Amsterdam.a Als SCMA daadwerkelijk volgens de nieuwe planning wordt 

overgedragen aan GVB, dan zouden we in het derde kwartaal van 2022 kunnen starten met de 

voorbereiding van het verzoekonderzoek naar het programma SCMA.  

 

We zien echter ook dat in de afgelopen periode veel is veranderd in de wijze waarop het col-

lege de gemeenteraad informeert over het programma: de frequentie waarmee de raad wordt 

geïnformeerd is verhoogd en de informatie is actueler. Dit naar aanleiding van een in oktober 

2021 aangenomen motie van het voormalig raadslid Vroege (Gemeenteblad, afdeling 1, nr. 

 
a Raadsvoordracht, Beschikbaar stellen van een aanvullend investeringskrediet van € 6 miljoen voor de 
dekking van het geprognosticeerde tekort van het Programma Signalling & Control, 16 februari 2022. 
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676, 2021). Hierin werd gevraagd om de raad actief te informeren over de voortgang en ont-

wikkelingen van het programma door minimaal voorafgaand aan iedere commissievergade-

ring via de Dagmail een voortgangsbrief te sturen met daarin de laatste stand van zaken.  

 

Vanwege de uitloop van het programma SCMA en de veranderde informatievoorziening aan 

de gemeenteraad over het project, lijkt het mij verstandig om, voordat we starten met de 

voorbereiding van het onderzoek, in gesprek te gaan met vertegenwoordigers van uw raad. In 

die gesprekken wil ik nagaan of er nog steeds behoefte is aan een onderzoek naar het pro-

gramma SCMA zoals vastgelegd in de motie van december 2020. En indien die behoefte nog 

aanwezig is, welke aspecten het onderzoek dan zou moeten bevatten.  

 

We zullen de commissieleden van de raadscommissie waarin de voortgang van het pro-

gramma SCMA wordt besproken, benaderen voor een dergelijk gesprek zodra de nieuwe 

raadscommissies bekend zijn. 

 

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

drs. Annelies Daalder 

Directeur/bestuurder Rekenkamer Metropool Amsterdam 

 


